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Beslutande ledamöter 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 
Farishta Sulaiman (M) §§114-135 
Magnus Olsson (SD) §§114-130 
Andréas Schönström (S) §§114-133 
John Roslund (M) 
Frida Trollmyr (S) §§114-126 
Rickard Åhman Persson (SD) §§114-127, §§129-143 
Mohamed Yassin (MP) §§135-143 
Carin Gustafsson (V) §§114-126 
Anders Rubin (S) 
Roko Kursar (L) 
Josefin Anselmsson (M) 
Carina Nilsson (S) (Ordförande) 
Kay Lennart Wictorin (C) 
Anja Nordberg Sonesson (M) (Andre vice ordförande) 
Showan Shattak (V) §§114-127, §§129-143 
Sofia Hedén (S) 
Tony Rahm (M) §§114-127, §§129-143 
Anders Pripp (SD) 
Stefana Hoti (MP) §§114-134 
Amani Loubani (S) §§114-138 
Helena Nanne (M) 
Michael Hård af Segerstad (SD) 
Linda Eklund (L) 
Bengt-Göran Svensson (S) 
Sadiye Altundal (V) 
Håkan Fäldt (M) 
Jacqueline Maly (SD) 
Juan-Tadeo Espitia (S) §§114-124 
Anton Sauer (C) §§114-135 
Anders Skans (V) 
Haqvin Svensson (M) 
Björn Gudmundsson (S) (Vice ordförande) §§114-127, §§129-143 
Surra Al Sakban (MP) §§114-134 
Sanna Axelsson (S) 
Malin Ahlström (M) §§124-127, §§129-143 
Håkan Ask (SD) 
Arwin Sohrabi Nejad (S) 
Sara Wettergren (L) 
Christina Wessling (S) 
Linda Obiedzinski (M) §§114-131 
Anfal Saad Mahdi (V) 
Lisbeth Persson Ekström (SD) 
Jan Olsson (S) 
Helena Grahn (M) 
Susanne Jönsson (S) §§124-143 
Anders Andersson (V) 
Dündar Güngör (S) 
Anders Olin (SD) 
Janne Grönholm (MP) 
Albin Schyllert (M) §§124-143 
Hanna Sandberg (S)  ersätter Sedat Arif (S) 
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Nadjam-Ud-Din Malik (S)  ersätter Mubarik Mohamed Abdirahman (S) 
Anders Nilsson (S) §§114-127, §§129-143 ersätter Olga Krivtsova (S) 
Marie Tanndal (S)  ersätter Shler Murad Bradostin (S) 
Peter Johansson (S) §§114-123 ersätter Susanne Jönsson (S), §§125-143 ersätter Juan-Tadeo 
Espitia (S) 
Amanda Johannesson (S) §§127-143 ersätter Frida Trollmyr (S) 
Shaip Morina (S) §128 ersätter Björn Gudmundsson (S) (Vice ordförande) pga jäv, §§134-
143 ersätter Andréas Schönström (S) 
Sven-Erik Rasmusson (S) §§139-143 ersätter Amani Loubani (S) 
Ingrid Gunnarson (M)  ersätter John Eklöf (M) 
Bo Mats Brogren (M) §§114-123 ersätter Malin Ahlström (M), §128 ersätter Tony Rahm 
(M) pga jäv, §§132-143 ersätter Linda Obiedzinski (M) 
Darko Simic (M) §§114-123 ersätter Albin Schyllert (M), §128 ersätter Malin Ahlström (M) 
pga jäv, §§136-143 ersätter Farishta Sulaiman (M) 
Jenny Bengtsson (SD)  ersätter Lars-Johan Hallgren (SD) 
Stefan Claesson (SD)  ersätter Jörgen Grubb (SD) 
Nichlas Holmgren Gellersten (SD) §§131-143 ersätter Magnus Olsson (SD) 
Patrick Angelin (SD) §128 ersätter Rickard Åhman Persson (SD) pga jäv 
Lisa Stolpe (V) §§127-143 ersätter Carin Gustafsson (V) 
Marek Lakatos (V)  ersätter Nina Jakku (V) 
Tobias Petersson (V) §§114-128 ersätter Boel Pettersson (V) 
Birgitta Ehlin (V) §128 ersätter Showan Shattak (V) pga jäv, §§129-143 ersätter Boel 
Pettersson (V) 
Kerstin Håkansson (V)  ersätter Gunilla Ryd (V) 
Anna Ljunggren (MP) §§135-143 ersätter Stefana Hoti (MP) 
Erik Hammarström (MP) §§114-134 ersätter Mohamed Yassin (MP), §§135-143 ersätter 
Surra Al Sakban (MP) 
Martin Molin (C) §§136-143 ersätter Anton Sauer (C) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Peter Johansson (S) §124 
Amanda Johannesson (S) §§114-126 
Shaip Morina (S) §§124-127, §§129-133 
Sven-Erik Rasmusson (S) §§114-127, §§129-138 
Bo Mats Brogren (M) §§124-127, §§129-131 
Darko Simic (M) §§124-127, §§129-135 
Amanda Traneborn (M) 
Niclas Röhr (M) 
Petra Lundgren (M) 
Nichlas Holmgren Gellersten (SD) §§114-127, §§129-130 
Patrick Angelin (SD) §§114-127, §§129-143 
Birgitta Ehlin (V) §§115-127 
Anna Ljunggren (MP) §§114-134 
Eva Christina Bertz (L) 
Joel Laguna Ascacivar (L) 
Martin Molin (C) §§114-135 
Ewa Langerbeck (C) 
 
Övriga närvarande 
Amanda Lindblad  (Politisk sekreterare (MP)) §§114-125 
Hanna Jokel (Politisk sekreterare (S)) 
Markus Krook (Politisk sekreterare (C)) §§114-138 
Matilda Klefström (Politisk sekreterare (L)) §§114-126 
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Oskar Månsson (Politisk sekreterare (M)) 
Madeleine Fraser (Politisk sekreterare (MP)) 
Charlotte Frank (Politisk sekreterare (L)) §§123-143 
Louise Lagerlund (Stadsjurist) 
Pamela Lindqvist (Nämndsekreterare) 
Agnes Wemme (Nämndsekreterare) 
Nicklas Löfström (Nämndsekreterare) §§114-130 
Martin Ljungberg (Nämndsekreterare) §§114-124 
Jonas Rosenkvist (Avdelningschef) §§114-126 
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ÄRENDELISTA 
§114 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändningen av 

kommunfullmäktigesammanträdet 
§115 Val av justerare 
§116 Beslut från Länsstyrelsen Skåne om nya ledamöter och ersättare i 

kommunfullmäktige 2025 
§117 Inkomna frågor 
§118 Fråga från John Roslund (M) till Anders Rubin (S) om felrekrytering av 

chefer 
§119 Fråga från Marek Lakatos (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 

kommunens ansvar  utifrån lagstiftningen om kommunens 
brottsförebyggande arbete 

§120 Fråga från Lisbeth Persson-Ekström (SD) till Anders Rubin (S) - I väntan 
på att dö 

§121 Fråga från Helena Grahn (M) till Andréas Schönström (S) om 
informationskampanj rörande olaglig nedskräpning 

§122 Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om det 
försämrade företagsklimatet i Malmö 

§123 Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
§124 Ansökan om värdskap för EM i fotboll damer 2029 
§125 Redovisning av internationellt arbete 2024 
§126 Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka förändringar på 

energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö ska få 
rimliga och förutsägbara elpriser 

§127 Kommunstyrelsens årliga beslut angående kommunala aktiebolag 2024 
§128 Årsredovisning 2024 - Räddningstjänsten Syd 
§129 Revidering av gällande Renhållningsordning 2021-2030 
§130 Objektsgodkännande för projekt 5328 Stadion, Idrottskvarteret - tekniska 

nämnden 
§131 Lokalanskaffning genom investering i multisportbyggnad med kontor och 

gymnasieskola inom fastigheten Innerstaden 9:173 på Stadionområdet, 
fritidsnämnden och gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 

§132 Motion Kay Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp på äldrefrågorna 
§133 Motion Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda inrättande av 

ett nytt idrottsmuseum i Malmö 
§134 Motion Anfal Mahdi (V) om ungdomsdialoggrupper 
§135 Motion Lisa Stolpe (V) om att ansluta Malmö stad till Skånetrafikens 

ungdomsbiljett 
§136 Motion Magnus Olsson (SD), Michael Hård af Segerstad (SD) och Lisbeth 

Persson Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt Uddevallas 
husmanskostmodell 

§137 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael 
Hård af Segerstad (SD) - Etablera fler uteförskolor i kommunal regi 

§138 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael 
Hård af Segerstad (SD) - Utöka antalet förskolor som erbjuder nattomsorg 

§139 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2025-06-18 
§140 Anmälan av inkomna skrivelser 
§141 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 

kommunfullmäktiges prövning 
§142 Inkomna interpellationer 
§143 Interpellation från Anfal Mahdi (V) till Sara Wettergren (L) om att 
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tillgodose elevens rätt till skolplats i resursskola 
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§ 114 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändningen 
av kommunfullmäktigesammanträdet 

 
Sammanfattning 
Ordföranden uttalar att "det särskilt ska upplysas om att vid kommunfullmäktiges 
sammanträde, liksom vid den vidare hanteringen av varje enskilt sammanträde, tillämpas 
gällande integritetslagstiftning vid all behandling av personuppgifter. De som deltar i 
kommunfullmäktiges sammanträde erinras om att de inte får röja enskildas sekretess". 
 
Upprop förrättas. 
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§ 115 Val av justerare 
 
Sammanfattning 
Ordföranden meddelar att protokollet justeras den 1 juli 2025 kl 13.00 på stadskontoret. 
Kommunfullmäktige utser Linda Eklund (L) och Anfal Mahdi (V) att jämte ordföranden 
justera protokollet. 
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§ 116 Beslut från Länsstyrelsen Skåne om nya ledamöter och ersättare i 
kommunfullmäktige 2025 

STK-2025-20 
 
Sammanfattning 
Enligt från Länsstyrelsen i Skåne län inkommit protokoll har Länsstyrelsen i Skåne län 
beslutar att utse Kay Wictorin (C) till ny ledamot och Ewa Langerbeck (C) till ny ersättare 
för Emelie Nyman (C) som avsagt sig uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.       Kommunfullmäktige lägger länsstyrelsens protokoll till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
• Beslut om efterträdarval - Ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige 
• Bilaga till bevis - Aktuella ledamöter och ersättare 
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§ 117 Inkomna frågor 
 
Sammanfattning 
John Roslund (M) har anhållit om att till hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningens 
ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om felrekrytering av chefer. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Lisbeth Persson-Ekström (SD) har anhållit om att till hälsa-, vård- och 
omsorgsförvaltningens ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om i väntan på 
att dö. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Jacqueline Maly (SD) har anhållit om att till arbetsmarknads- och 
socialnämndens ordförande Sedat Arif (S) få framställa en fråga om Malmöskolors och 
socialtjänstens samverkan kring förhindrande av misstänkta bortförande av barn till 
utlandet. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer inte att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Helena Grahn (M) har anhållit om att till tekniska nämndens ordförande Andréas 
Schönström (S) få framställa en fråga om informationskampanj rörande olaglig 
nedskräpning. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Marek Lakatos (V) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om kommunens ansvar utifrån lagstiftningen om 
kommunens brottsförebyggande arbete. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Gunilla Ryd (V) har anhållit om att till tekniska nämndens ordförande Andréas 
Schönström (S) få framställa en fråga om hållbar parkskötsel. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer inte att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Helena Nanne (M) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om det försämrade företagsklimatet i Malmö. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från John Roslund (M) till Anders Rubin (S) om felrekrytering av chefer 
• Fråga från Lisbeth Persson Ekström (SD) till Anders Rubin (S) I väntan på att dö 
• Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (SD) om Malmöskolors och 

socialtjänstens samverkan kring förhindrande av misstänkta bortföranden av barn 
till utlandet 
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• Fråga från Helena Grahn (M) till Andréas Schönström (S) om informationskampanj 
rörande olaglig nedskräpning 

• Fråga från Marek Lakatos (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om kommunens 
ansvar utifrån lagstiftningen om kommunens brottsförebyggande arbete 

• Fråga från Gunilla Ryd (V) till Andréas Schönström (S) om hållbar parkskötsel 
• Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om det försämrade 

företagsklimatet i Malmö 
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§ 118 Fråga från John Roslund (M) till Anders Rubin (S) om felrekrytering 
av chefer 

STK-2025-929 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 117 medge John Roslund (M) att till hälsa-, vård- 
och omsorgsnämndens ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om 
felrekytering av chefer. 
 
Anders Rubin (S) besvarar frågan. John Roslund (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 1. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från John Roslund (M) till Anders Rubin (S) om felrekrytering av chefer 
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§ 119 Fråga från Marek Lakatos (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
kommunens ansvar  utifrån lagstiftningen om kommunens 
brottsförebyggande arbete 

STK-2025-971 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 117 medge Marek Lakatos (V) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om 
kommunens ansvar utifrån lagstiftningen om kommunens brottsförebyggande arbete. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. Marek Lakatos (V) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 2. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Marek Lakatos (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om kommunens 

ansvar utifrån lagstiftningen om kommunens brottsförebyggande arbete 
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§ 120 Fråga från Lisbeth Persson-Ekström (SD) till Anders Rubin (S) - I 
väntan på att dö 

STK-2025-949 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 117 medge Lisbeth Persson-Ekström att till hälsa-, 
vård- och omsorgsnämndens ordförande Anders Rubin (S) få framställa en fråga om i 
väntan på att dö. 
 
Anders Rubin (S) besvarar frågan. Lisbeth Persson-Ekström (SD) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 3. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Lisbeth Persson Ekström (SD) till Anders Rubin (S) I väntan på att dö 

 

14



 
 
 
 
 
 

 
 
 

§ 121 Fråga från Helena Grahn (M) till Andréas Schönström (S) om 
informationskampanj rörande olaglig nedskräpning 

STK-2025-966 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 117 medge Helena Grahn (M) att till tekniska 
nämndens ordförande Andréas Schönström (S) få framställa en fråga om 
informationskampanj rörande olaglig nedskräpning. 
 
Andréas Schönstrom (S) besvarar frågan. Helena Grahn (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 4. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Helena Grahn (M) till Andréas Schönström (S) om informationskampanj 

rörande olaglig nedskräpning 
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§ 122 Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
det försämrade företagsklimatet i Malmö 

STK-2025-980 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 117 medge Helena Nanne (M) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om det 
försämrade företagsklimatet i Malmö. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. Helena Nanne (M) yttrar sig. 
 
Frågan intas som bilaga 5. 
 
Ärendet avslutas med att pröva voteringsfunktionen i det nya systemet Meetings Live. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om det försämrade 

företagsklimatet i Malmö 
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§ 123 Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 

STK-2025-59 
 
Sammanfattning 
Ekonomisk prognos är årets första uppföljningsrapport. Den innehåller en prognos för 
Malmö stad vad gäller drift och investeringar samt hur detta påverkar kommunens 
ekonomiska ställning. I rapporten redogörs också för nämndernas prognostiserade 
avvikelser i förhållande till kommunbidraget samt bolagens och kommunalförbundens 
prognoser och budgetavvikelser. Dessutom ingår ett bokslut för perioden januari-april för 
Malmö stad (ej sammanställda räkenskaper).  
 
Det prognostiserade resultatet för kommunen 2025 uppgår totalt till +548 mnkr. Resultatet 
efter balanskravsjustering uppgår enligt prognos till +514 mnkr vilket visar att kommunen 
förväntas uppfylla kravet på ekonomisk balans. Bolag och kommunalförbund visar överlag 
ett stabilt ekonomiskt utfall där de flesta bolag och kommunalförbund prognostiserar ett 
resultat i nivå med eller bättre än budget för helåret 2025.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner Ekonomisk prognos 2025 för Malmö stad. 
  

2. Kommunfullmäktige beslutar att kommunbidrag om 2 890 tkr flyttas från 
servicenämnden till kulturnämnden under 2025. Detta för att täcka internhyran 
för Casino Cosmopols gamla lokaler i Kungsparken.  
  

3. Kommunfullmäktige beslutar att utöka kommunfullmäktiges investeringsram för 
år 2025 med 2 mnkr med finansiering ur investeringsramen för 
kommunstyrelsens anslag för finansiering. 
  

4. Kommunfullmäktige beslutar att funktionsstödsnämnden tillfälligt befrias från 
resultatansvar för underskott om 18 mnkr avseende personlig assistans i väntan 
på stadskontorets uppdrag att i samband med delårsrapport 2025 slutrapportera 
eventuella behov av justeringar gällande funktionsstödsnämndens budgetram 
med anledning av kostnadsökningar inom personlig assistans. 
  

5. Kommunfullmäktige beslutar att ge kulturnämnden i uppdrag att starta ett nytt 
allaktivitetshus i Holma/Kroksbäcksområdet och utökar därför kulturnämndens 
kommunbidrag med 2,5 mnkr för år 2025 med finansiering ur det 
prognostiserade överskottet. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Janne Grönholm (MP), Anders Skans (V) och Roko Kursar 
(L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  

17



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Helena Nanne (M) yrkar att följande ska läggas till: "att ge kulturnämnden och 
grundskolenämnden i uppdrag att återkomma med förslag på en ny finansieringsmodell för 
Allaktivitetshusen där grundskolenämnden kompenseras för sina lokalkostnader". 
 
Janne Grönholm (MP), Sara Wettergren (L) och Anders Skans (V) yrkar avslag på Helena 
Nannes (M) tilläggsyrkande. 
 
Magnus Olsson (SD) yrkar avslag på beslutspunkt 5 i kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Anders Skans (V) tilläggsyrkar att alla barnfamiljer som har ekonomiskt bistånd i juli ska få 
ett tusen kronor extra i sommarbonus och att arbetsmarknads- och socialnämnden uppdras 
att genomföra utbetalningarna och sedan avropa den aktuella summan från kommande 
kommunfullmäktige. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Janne Grönholm (MP) yrkar avslag på Anders Skans 
(V) tilläggsyrkande. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anton Sauer (C). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden konstaterar först att kommunfullmäktige beslutat att bifalla beslutspunkt 1-4 i 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till beslutspunkt 5 i kommunstyrelsens 
förslag till beslut mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
beslutspunkt 5. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till Helena Nannes (M) tilläggsyrkande 
mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå tilläggsyrkandet. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till Anders Skans (V) tilläggsyrkande mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå tilläggsyrkandet. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Håkan Fäldt (M) inkommit med ett särskilt 
yttrande som samtliga ledamöter inom Moderaterna ställer sig bakom. Det särskilda 
yttrandet intas som bilaga 6 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Anton Sauer (C) inkommit med ett särskilt 
yttrande som samtliga ledamöter inom Centerpartiet ställer sig bakom. Det särskilda 
yttrandet intas som bilaga 7 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Håkan Fäldt (M) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 8 till kommunfullmäktiges protokoll. 
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Mot kommunfullmäktiges beslut har Magnus Olsson (SD) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 9 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Anders Skans (V) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 10 till kommunfullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
MKB Fastighets AB 
MINC i Sverige AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Leasing AB 
Malmö Kommuns Parkerings AB 
Boplats Syd AB 
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §231 med särskilt yttrande (M+C), (SD) och 

reservation (M) Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
• Förslag till beslut KSAU 250602 §316 Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250602 Ekonomisk prognos Malmö stad 2025 
• Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
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§ 124 Ansökan om värdskap för EM i fotboll damer 2029 

STK-2025-290 
 
Sammanfattning 
Fritidsnämnden har i ärende beslutat att föreslå kommunstyrelsen att gå vidare i processen 
med att ansökan om värdskapet för EM i fotboll för damer år 2029, tillsammans med 
Svenska Fotbollsförbundet, Stockholm stad samt Göteborg stad. Bakgrunden är att 
Svenska Fotbollförbundet och Dansk Boldspil Union har gjort en intresseanmälan till 
UEFA om att få arrangera europamästerskapet (EM) i fotboll för damer år 2029. Svenska 
Fotbollförbundet har skickat förfrågan till Malmö stad, Göteborg stad och Stockholm stad 
om intresse för att vara värdstäder. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att beakta preliminärt 17 
miljoner kronor i finansiering i beredningen av förslag till kommunfullmäktiges 
budget fördelat över år 2027, 2028 samt 2029 under förutsättning att Malmö stad 
tilldelas del av värdskapet. 
  

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att slutföra 
ansökningsprocessen om värdskapet för EM i fotboll för damer 2029, 
tillsammans med Svenska Fotbollsförbundet, Stockholm stad samt Göteborg 
stad och i samarbete med Dansk Boldspil Union. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Surra Al Sakban (MP), Anders Olin (SD) och Linda Eklund 
(L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd, enheten ekonomi och utveckling 
Stadskontoret, avdelningen omvärld och näringsliv 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Beslut KS 250604 §197 Ansökan om värdskap för EM i fotboll damer 2029 
• Förslag till beslut KSAU 250519 §281 Ansökan om värdskap för EM i fotboll 

damer 2029 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250519 Ansökan om värdskap för EM i fotboll damer 

2029 
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• Fritidsnämnden delegationsbeslut 250416 
• Tjänsteskrivelse fritidsförvaltningen 
• Beslut KS 250305 §106 Ansökan om värdskap för EM i fotboll damer 2029 
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§ 125 Redovisning av internationellt arbete 2024 

STK-2025-405 
 
Sammanfattning 
Varje år sammanställer stadskontoret Malmö stads internationella arbete baserat på 
underlag som tillhandahålls från nämnderna. Redovisningen sammanställs enligt Policy för 
internationellt arbete som är ett kommunövergripande styrdokument antagen av 
kommunfullmäktige (STK-2024-820). Syftet med redovisningen är att tydliggöra nyttan och 
ge en överblick av det internationella arbetet i staden. Inledningsvis refererar ärendet till 
nämnder då det är nämnden som ansvarar för förvaltningens operationella internationella 
arbete.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger den internationella redovisningen för 2024 till 
handlingarna. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Roko Kursar (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
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Stadskontoret, avdelningen Omvärld och näringsliv 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §215 med särskilt yttrande (SD) Redovisning av 

internationellt arbete 2024 
• Förslag till beslut KSAU 250519 §277 Redovisning av internationellt arbete 2024 
• G - Tjänsteskrivelse KSAU 250505 Redovisning av internationellt arbete 2024 
• Redovisning av internationellt arbete 2024 
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§ 126 Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka förändringar på 
energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö 
ska få rimliga och förutsägbara elpriser 

STK-2024-184 
 
Sammanfattning 
I Malmö stads budget 2024 gavs kommunstyrelsen i uppdrag att, tillsammans med berörda 
nämnder, identifiera och föreslå vilka förändringar på energimarknaden som krävs för att 
de som bor och verkar i Malmö ska få rimliga och förutsägbara elpriser.   
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterade i januari 2025 slutrapporten 
”Elmarknadsdesign och elpris – en utredning om rimliga och förutsägbara elpriser i 
Malmö” till tekniska nämnden, miljönämnden och servicenämnden. Inkomna synpunkter 
finns sammanfattat i en till ärendet tillhörande remissammanställning.  
 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger återrapporteringen av budgetuppdrag till 
handlingarna. 
 
2. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen, miljönämnden, tekniska nämnden, 
servicenämnden och stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att i Malmö stads fortsatta 
arbete med elfrågan särskilt, men inte uteslutande, arbeta vidare med följande 
slutsatser: 
 

• Möjligheten att införa ett enhetligt elpris för konsumenter i Sverige bör 
undersökas. 
  

• Malmö stad, i egen regi eller genom Effektkommissionen, bör utveckla 
samverkansformer med Svenska Kraftnät utifrån myndighetens nyligen 
framtagna nätutvecklingsplan. 
  

• Marknaden för havsbaserad vindkraft behöver reformeras och Malmö stad 
kraftsamla kring befintliga havsbaserade vindkraftsprojekt i SE4. Särskilt bör 
Malmö stad verka för realiseringen av vindkraftsparken Sjollen, som hade kunnat 
möta cirka hälften av energibehovet i Malmö som geografiskt område. Ett omtag 
och kraftsamling också kring Skånes landbaserade vindkraftsproduktion är 
nödvändigt, samtidigt som arbetet med elproduktion och lagring inom Malmös 
geografiska område bör växla upp. 
  

• Åtgärder för att säkerställa en rimlig elnätsavgift bör undersökas. 
  

3. Kommunfullmäktige uppdrar åt berörda nämnder och Malmö Energi och 
Hållbarhet AB att inom ramen för Malmö stads energistrategi förbereda utbyggnad 
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av sol- och vindkraft utifrån befintliga kartläggningar, samt identifiera områden där 
staden kan säkerställa rådighet över framtida energiinfrastruktur och -försörjning. 

   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S), Tobias Petersson (V), Roko Kursar (L) och Stefana Hoti (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Tony Rahm (M) yrkar följande: 

1. Att ”Särskilt bör Malmö stad verka för realiseringen av vindkraftsparken Sjollen, 
som hade kunnat möta cirka hälften av energibehovet i Malmö som geografiskt 
område” stryks i beslutspunkt 2.3 från kommunstyrelsens förslag till beslut. 

2. Tillägg av beslutspunkt "Malmö stad ska erbjuda privata aktörer möjlighet att vara 
delaktiga i förändringen av energimarknaden och utbyggnaden av lokal 
energiproduktion.". 

3. Tillägg av beslutspunkt "Malmö stad ska aktivt verka för etablering av 
kärnkraftsproduktion i Malmös närområde." 

 
Sofia Hedén (S) och Stefana Hoti (MP) yrkar avslag på Tony Rahms (M) yrkanden. 
 
Anton Sauer (C) yrkar bifall till Tony Rahms (M) tilläggsyrkande nummer 2. 
 
Magnus Olsson (SD) yrkar bifall till Helena Nannes (M) tilläggsyrkande nummer 3 och 
yrkar avslag på beslutspunkterna 2.3 och 3 i kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden konstaterar först att kommunfullmäktige beslutat att bifalla beslutspunkt 1 
och beslutspunkter 2.1-2 och 2.4 i kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden ställer sedan proposition på bifall till Helena Nannes (M) ändringsyrkande 
avseende beslutspunkt 2.3 mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå 
Helena Nannes (M) ändringsyrkande avseende beslutspunkt 2.3. 
 
Ordföranden ställer sedan proposition på bifall till beslutspunkt 2.3 i kommunstyrelsens 
förslag till beslut mot avslag på beslutspunkt 2.3 och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla punkt 2.3 i kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden ställer sedan proposition på bifall mot avslag till beslutspunkt 3 i 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
bifalla beslutspunkt 3 i kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordförande ställer sedan proposition på bifall till Helena Nannes (M) tilläggsyrkande 2 mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslås tilläggsyrkandet. 
 
Ordföranden ställer slutligen proposition på bifall till Helena Nannes (M) tilläggsyrkande 3 
mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslås tilläggsyrkandet. 
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Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. De 
ledamöter som vill avslå tilläggsyrkandet röstar ja, de ledamöter som vill bifalla 
tilläggsyrkandet röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
tilläggsyrkandet. Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller med 38 ja-
röster mot 23 nej-röster. Voteringslista 1, bilaga 11. Kommunfullmäktige har således beslutat 
att avslå tilläggsyrkandet. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Magnus Olsson (SD) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 12 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Håkan Fäldt (M) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 13 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anton Sauer (C) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Centerpartiet ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Tekniska nämnden 
Miljönämnden 
Servicenämnden 
Stadskontoret, omvärld- och näringslivsavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §213 med reservation (M), (C), (SD)  Uppdrag budget 

2024 - föreslå vilka förändringar på energimarknaden som krävs för att de som bor 
och verkar i Malmö ska få ok elpris 

• Förslag till beslut KSAU 250519 §279 Uppdrag budget 2024 -föreslå vilka 
förändringar på energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö 
ska få rimliga elpriser 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250519 Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå 
vilka förändringar på elmarknaden som krävs för att de som bor och verkar i 
Malmö ska få rimliga elpriser 

• Kommunledningens förslag till beslut 
• Budgetuppdrag Elmarknadsdesign och elpris - FINAL (ej tillgänglighetsanpassad) 
• Redogörelse internremiss budgetuppdrag elmarknaden 
• Servicenämnden beslut 250319 §31  Särskilt yttrande (V), reservation (SD) 
• Remissvar servicenämnden 
• Tekniska nämnden beslut 250325 § 64 Reservation (M+C) och Särskilt yttrande 

(SD) och (V) 
• Remissvar tekniska nämnden 
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• Miljönämnden beslut 250324 § 52 Särskilt yttrande (M) och (SD) och Reservation 
(V) 

• Remissvar miljönämnden 
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§ 127 Kommunstyrelsens årliga beslut angående kommunala aktiebolag 
2024 

STK-2025-185 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen ska ha löpande uppsikt över kommunal verksamhet som bedrivs i 
kommunala aktiebolag. Utöver detta har kommunstyrelsen en så kallad förstärkt 
uppsiktsplikt över de kommunala aktiebolagen. Den förstärkta uppsiktsplikten innebär att 
kommunstyrelsen i årliga beslut för varje bolag ska pröva om den verksamhet som bolaget 
bedrivit under föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  
 
Om kommunstyrelsen bedömer att verksamheten inte har varit förenlig med det fastställda 
kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna, ska 
kommunstyrelsen till kommunfullmäktige lämna förslag om nödvändiga åtgärder.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
Boplats Syd 
Malmö kommuns parkeringsaktiebolag 
Malmö Leasing AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Stadshus AB 
Medeon AB 
Minc i Sverige AB 
Copehangen Malmö Port AB 
Inera AB 
Kommunassurans Försäkring AB 
Sydvatten AB 
Skånes Avfallsaktiebolag AB (SYSAV) 
MKB Fastighets AB 
MKB Net AB 
MKB Bensinpumpen 1 AB 
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MKB Stora Högesten AB 
MKB Kampen 25 AB 
MKB Intäkten 5 AB 
MKB Borrsnäckan 2 AB 
MKB Halvslaget 1 AB 
MKB Skotsteken 1 AB 
MKB Sjöscouten 1 AB 
MKB Utomt 7 AB 
MKB Sjömannen 9 AB 
MKB Pålsteken 1 AB 
MKB Holmastycket 6 AB 
MKB Munin 1 AB 
MKB Rapsbaggen 59 AB 
MKB Heliotropen 6 AB 
MKB Malmö Fastighets Spiran 1 AB 
MKB Malmö Fastighets Spiran 2 AB 
MKB Godsfinkan 3 AB 
MKB Skjutskontoret 4 AB 
MKB Malmö Körsbärsträdet 1 AB 
MKB Krikonträdet 1 AB 
MKB Bellevuegården Holding AB 
MKB Fastighets Delsjön 1 AB 
MKB Fastighets Delsjön 3 AB 
MKB Simfenan 1 AB 
MKB Majsfältet 2 AB 
MKB Brännaren 2 AB 
Stadskontoret, Avdelningen Bolag och kommunalförbund 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Beslut KS 250604 §214 Kommunstyrelsens årliga beslut angående kommunala 

aktiebolag 2024 
• Förslag till beslut KSAU 250526 §290 Kommunstyrelsens årliga beslut angående 

kommunala aktiebolag 2024 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250526 Kommunstyrelsens årliga beslut angående 

kommunala aktiebolag 2024 
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§ 128 Årsredovisning 2024 - Räddningstjänsten Syd 

STK-2025-578 
 
Sammanfattning 
Kommunalförbundet Räddningstjänsten Syd har upprättat årsredovisning för 2024. För 
2024 redovisar förbundet ett negativt resultat om 5 753 tkr och ett negativt 
balanskravsresultat om 17 608 tkr. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner kommunalförbundet Räddningstjänsten Syds 
årsredovisning för 2024. 
  

2. Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Syds direktion för verksamhetsåret 2024. 

   

Beslutsgång 
Carina Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anders Nilsson (S). 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Jäv 
De ledamöter i kommunfullmäktige som även varit ledamöter eller ersättare i direktionen i 
kommunalförbundet Räddningstjänsten Syd under 2024 deltar inte i beslutet. 
Detta avser följande: 
Ledamöter i direktionen: Anders Nilsson (S), Birgit Hansson (S), Björn Gudmundsson (S), 
Tony Rahm (M) och Rickard Åhman Persson (SD). 
Ersättare i direktionen: Shler Murad Bradostin (S), Sven Erik Rasmusson (S), Malin 
Ahlström (M), Nichlas Holmgren Gellersten (SD) och Showan Shattak (V). 

Beslutet skickas till  
Räddningstjänsten Syd 
Stadskontoret, avdelningen bolag och kommunalförbund 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §212 Årsredovisning 2024 - Räddningstjänsten Syd 
• Förslag till beslut KSAU 250526 §289 Årsredovisning 2024 - Räddningstjänsten 

Syd 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250526 Årsredovisning 2024 Räddningstjänsten Syd 
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• Fastställd Årsredovisning 2024 
• Det sakkunniga biträdets yttrande Räddningstjänsten Syd 2024 signerat 
• Räddningstjänsten Syd revisionsberättelse 2024 
• Revisionsrapport bokslut Räddningstjänsten Syd 
• Granskning av god ekonomisk hushållning 
• PM Räddningstjänsten Syd - Samverkan kring civil beredskap 
• Justerat protokoll direktionssammanträde 2025-03-14 

 

31



 
 
 
 
 
 

 
 
 

§ 129 Revidering av gällande Renhållningsordning 2021-2030 

STK-2025-470 
 
Sammanfattning 
Tekniska nämnden har fattat beslut om att godkänna revideringsförslaget av nu gällande 
Renhållningsordning 2021–2030 (Kretsloppsplanen och Föreskrifter för avfallshantering), 
samt att överlämna revideringsförslaget till kommunfullmäktige för antagande. Översyn av 
dokumenten ska enligt lag ske vart fjärde år. Förslaget har justerats utifrån lag- och 
regelförändringar, mål, uppföljningsmetoder, ansvar och åtgärder. I förslaget har 
Avfallsplan ersatts av en Kretsloppsplan. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige antar det reviderade förslaget till Renhållningsordning 
(Kretsloppsplan och Föreskrifter för avfallshanteringen) 2021–2030 för Malmö 
stad. 

   

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
Tekniska nämnden 
Burlövs kommun 
VA Syd 
Stadskontoret, bolag- och kommunalförbund 
Stadskontoret, omvärld- och näringsliv 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §229 Revidering av gällande Renhållningsordning 

2021-2030 
• Förslag till beslut KSAU 250602 §309 Revidering av gällande Renhållningsordning 

2021-2030 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250602 Revidering av gällande Renhållningsordning 

2021-2030 
• Avfallsföreskrifter 2025 
• Kretsloppsplan 2021-2030 
• Tekniska nämnden beslut 250224 § 38 
• Protokoll från tekniska nämndens avfallsdelegation 2025-01-24 
• Samrådsredogörelse Renhållningsordningen 
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• Tjänsteskrivelse Avfallsdelegationen 
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§ 130 Objektsgodkännande för projekt 5328 Stadion, Idrottskvarteret - 
tekniska nämnden 

STK-2025-464 
 
Sammanfattning 
Tekniska nämnden har inkommit med ansökan om objektsgodkännande för projekt 5328, 
Stadion. Projektet avser utbyggnad och iordningställande av kvartersmark samt 
färdigställande av allmän platsmark inom detaljplan 5833. Projektet omfattar även 
ombyggnad av del av John Ericssons väg samt ombyggnad av gångbana vid Östra 
Stadionparken till gång- och cykelväg. Projektet är en del i utvecklingen av Stadionområdet.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige beviljar tekniska nämnden objektsgodkännande för projekt 
5328, Stadion till en beräknad bruttoutgift om 197 mnkr. 
  

2. Kommunfullmäktige godkänner årliga driftkonsekvenser om 4,1 mnkr brutto. 
Detta under förutsättning att driftkonsekvenserna ryms inom den av 
kommunfullmäktige beslutade ramen för driftkonsekvenser för gällande år för 
tekniska nämnden. 

   

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) och Anders Olin (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 
Håkan Fäldt (M) yrkar i första hand att ärendet ska återremitteras till tekniska nämnden för 
att säkerställa att nämndens, i egenskap av trafikhuvudman, tidigare avgivna synpunkter 
beträffande mobilitetshusets placering beaktas, innan ansökan om objektsgodkännande 
hanteras och i andra hand avslag. 
 
Kay Wictorin (C) yrkar bifall till Håkan Fäldts (M) yrkanden. 
 
Andréas Schönstrom (S) yrkar avslag på Håkan Fäldts (M) återremissyrkande. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras till 
tekniska nämnden i enlighet med Håkan Fäldts (M) yrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut 
mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anton Sauer (C) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Centerpartiet ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Tekniska nämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §216 med reservation (M+C), särskilt yttrande (SD) 

Objektsgodkännande för projekt 5328 Stadion, Idrottskvarteret - tekniska nämnden 
• Förslag till beslut KSAU 250519 §280 med skriftlig reservation (M) 

Objektsgodkännande för projekt 5328 Stadion, Idrottskvarteret - tekniska nämnden 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250519 Objektsgodkännande för projekt 5328 Stadion, 

Idrottskvarteret - tekniska nämnden 
• Tekniska nämnden beslut 250224 § 43 Reservation (M+C) 
• Tjänsteskrivelse fastighets- och gatukontoret 
• Underlag objektgodkännande - Stadion, Idrottskvarteret 
• Projektområdet, del av Innerstaden 9173 och 9142 
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§ 131 Lokalanskaffning genom investering i multisportbyggnad med 
kontor och gymnasieskola inom fastigheten Innerstaden 9:173 på 
Stadionområdet, fritidsnämnden och gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden 

STK-2025-642 
 
Sammanfattning 
Fritidsnämnden samt gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ansöker i detta ärende om 
godkännande av lokalanskaffning avseende nybyggnation av multisportbyggnad med 
idrottslokaler, kontor och gymnasieskola inom fastigheten Innerstaden 9:173 på 
Stadionområdet till en beräknad totalutgift om 1 020 mnkr. Multisportbyggnaden är 
utformad för att innehålla en fullstor inomhusfotbollsplan med läktarkapacitet som kan 
ställas om för andra evenemang, baskethall, gymnasieskola med idrottsinriktning och 
anpassad gymnasieskola, tillagningskök, kontorslokaler för fritidsförvaltningen och externa 
hyresgäster, reception, skyddsrum och café. I ärendet ansöker fritidsnämnden om utökat 
kommunbidrag för att kunna hantera driftkostnaderna som den nya anläggningen och 
utvecklingen av Stadionområdet medför.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner lokalanskaffning avseende nybyggnation av 
multisportbyggnad med idrottslokaler, kontor och gymnasieskola inom 
fastigheten Innerstaden 9:173 på Stadionområdet till en beräknad totalutgift om 
1 020 mnkr, varav 23 mnkr avser driftkostnader. 
  

2. Kommunfullmäktige inarbetar 37,5 mnkr i Malmö stads budget preliminärt från 
och med 2028 för fritidsnämnden med anledning av utökade driftkostnader för 
multisportbyggnaden. 
  

3.  Kommunfullmäktige inarbetar 700 tkr per år i Malmö stads budget 2026–2029 
för fritidsnämnden för utökade personalkostnader för samordningen av 
utbyggnaden av Stadionområdet. 
  

4. Kommunfullmäktige anmodar fritidsnämnden, gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden samt servicenämnden att beakta utökade 
investeringsbehov för inventarier och utrustning i multisportbyggnaden i 
respektive nämnds budgetskrivelse. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Sara Wettergren (L), Anders Olin (SD) och Stefana Hoti 
(MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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John Roslund (M) yrkar att ärendet återremitteras till serviceförvaltningen, 
grundskoleförvaltningen samt gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltingen för en 
rimlighetsbedömning av den höga byggkostnaden och hyresnivån. 
 
Anton Sauer (C) yrkar bifall till John Roslunds (M) yrkande om återremiss. 
 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Sara Wettergren (L) och Stefana Hoti (MP) yrkar avslag på 
John Roslunds (M) yrkande om återremiss. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
enligt John Roslunds (M) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutat att ärendet 
ska avgöras idag. 
 
Ordföranden konstaterar sedan att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anton Sauer (C) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Centerpartiet ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Servicenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §230 med reservation (M+C) och särskilt yttrande 

(SD Lokalanskaffning genom investering i multisportbyggnad med kontor och 
gymnasieskola inom fastigheten Innerstaden 9:17 

• Förslag till beslut KSAU 250602 §315 med särskilt yttrande (M) Lokalanskaffning 
genom investering i multisportbyggnad med kontor och gymnasieskola inom 
fastigheten Innerstaden 9:173 på Stadionområdet 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250602 Lokalanskaffning avseende multisportbyggnad 
med kontor och gymnasieskola inom fastigheten Innerstaden 9_173 på 
Stadionområdet 

• Fritidsnämnden beslut 250430 § 58 
• Tjänsteskrivelse fritidsförvaltningen 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 250425 § 56 Särskilt yttrande (M) 
• Tjänsteskrivelse gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen 
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• Preliminära ritningar - gymnasieskola 
• Preliminära ritningar per verksamhet 
• 2025.04.03 Lokalanskaffningsunderlag Multisportbyggnaden 
• IHM Idrott 250402 
• IHM Kontor 250402 
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§ 132 Motion Kay Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp på äldrefrågorna 

STK-2024-1644 
 
Sammanfattning 
Kaj Wiktorin (C) föreslår i en motion att äldrefrågorna stärks. Motionären föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar följande förslag. 1: Att uppdra åt kommunstyrelsen att årligen 
lämna en lägesrapport till kommunfullmäktige om medlemskapet i WHO-nätverket 
”Äldrevänliga städer”. 2: Att stadens äldreombudsman som en kommungemensam resurs i 
äldrefrågor organisatoriskt ska placeras på stadskontoret under kommunstyrelsen. 3: Att 
den rapport som äldreombudsmannen avger vartannat år ska tillställas såväl 
kommunfullmäktige som samtliga nämnder och kommunala bolag. 
 
Sju nämnder och tre bolag har getts möjlighet att yttra sig (arbetsmarknads- och 
socialnämnden, fritidsnämnden, funktionsstödsnämnden, hälsa-, vård- och 
omsorgsnämnden, kulturnämnden, Malmö Live Konserthus AB, MKB fastighets AB, 
Malmö Stadsteater AB, stadsbyggnadsnämnden samt tekniska nämnden).  
 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige bifaller förslaget i motionen från Kay Wictorin (C) om att 
uppdra åt kommunstyrelsen att årligen lämna en lägesrapport till 
kommunfullmäktige om medlemskapet i WHO-nätverket ”Äldrevänliga städer”. 
  

2. Kommunfullmäktige avslår förslaget i motionen från Kay Wictorin (C) om att 
stadens äldreombudsman som en kommungemensam resurs i äldrefrågor 
organisatoriskt ska placeras på stadskontoret under kommunstyrelsen. 
  

3. Kommunfullmäktige bifaller förslaget i motionen från Kay Wictorin (C) om att 
den rapport som äldreombudsmannen avger vartannat år ska tillställas såväl 
kommunfullmäktige som samtliga nämnder och kommunala bolag. 
  

4. I det fall kommunfullmäktige bifaller den tredje beslutspunkten, uppdrar 
kommunfullmäktige hälsa-, vård- och omsorgsnämnden att vartannat år tillställa 
äldreombudsmannens rapport till såväl kommunfullmäktige som samtliga 
nämnder och bolag. 

   

Beslutsgång 
Anders Rubin (S), Anders Andersson (V) och Erik Hammarström (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Albin Schyllert (M), Kay Wictorin (C) och Lisbeth Persson-Ekström (SD) yrkar bifall till 
motionen. 
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Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot bifall 
till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anton Sauer (C) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Centerpartiet ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Håkan Fäldt (M) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Olin (SD) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Kay Wictorin (C) 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Kulturnämnden 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Stadsteater AB 
MKB Fastighets AB 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontoret Ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 
 
 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §220 med reservation (M), (C) och (SD) Motion Kay 

Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp på äldrefrågorna 
• Förslag till beslut KSAU 250512 §263 med muntlig reservation (M) Motion Kay 

Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp på äldrefrågorna 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250512 Motion Kay Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp 

på äldrefrågorna 
• Motion Kay Wictorin (C) om stärkt helhetsgrepp på äldrefrågorna 
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 250320 § 106 
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden 
• Fritidsnämnden beslut 250326 § 49 
• Remissvar fritidsnämnden 
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• Funktionsstödsnämnden beslut 250324 § 28 Reservation (M+C) 
• Remissvar funktionsstödsnämnden 
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämndens beslut 250326 § 28 muntlig Reservation 

(M+C) och (SD) 
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
• Kulturnämnden beslut 250325 § 39 
• Remissvar kulturnämnden 
• Malmö Live Konserthus AB avser ej besvara remissen 
• Remissvar MKB Fastighets AB 
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 250326 § 91 muntlig Reservation (M+C) 
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden 
• Tekniska nämnden beslut 250325 §67 
• Remissvar tekniska nämnden 
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§ 133 Motion Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda 
inrättande av ett nytt idrottsmuseum i Malmö 

STK-2024-892 
 
Sammanfattning 
Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) föreslår i en motion att kulturnämnden ska initiera 
en utredning för att undersöka möjligheterna att inrätta ett nytt idrottsmuseum i Malmö. 
Motionärerna anser att Malmö har en rik idrottshistoria som spelar en central roll i många 
Malmöbors liv och identitet och därför förtjänas att uppmärksammas. Därutöver anser 
motionärerna att återupprättandet av ett idrottsmuseum är en viktig del i arbetet med att 
stärka Malmös identitet som en kulturstad som har mycket att erbjuda både malmöbor och 
besökare. Motionen har remitterats till fritidsnämnden och kulturnämnden.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige bifaller Anton Sauers (C) och Kay Wictorins (C) motion om 
att utreda inrättandet av ett nytt idrottsmuseum i Malmö. 

   

Beslutsgång 
Janne Grönholm (MP), Sara Wettergren (L) och Hanna Sandberg (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Lisa Stolpe (V), Håkan Fäldt (M), Anton Sauer (C), Kay Wictorin (C) och Michael Hård af 
Segerstad (SD) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. De 
ledamöter som vill bifalla kommunstyrelsens förslag (att avslå motionen) röstar ja, de 
ledamöter som vill bifalla motionen röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla motionen. Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller med 27 
ja-röster mot 34 nej-röster. Voteringslista 2, bilaga 14. Kommunfullmäktige har således 
beslutat att bifalla motionen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Björn Gudmundsson (S) 
gruppreservation som samtliga ledamöter i Socialdemokraterna ställer sig bakom. 
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Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Mohammed Yassin 
(MP) gruppreservation som samtliga ledamöter i Miljöpartiet ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Linda Eklund (L) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Liberalerna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Anton Sauer (C) 
Kay Wictorin (C) 
Fritidsnämnden 
Kulturnämnden 
Stadsontoret, omvärld- och näringslivsavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §217 med reservation (C), (SD) och (V) Motion 

Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda inrättande av ett nytt 
idrottsmuseum i Malmö 

• Förslag till beslut KSAU 250512 §253 Motion Anton Sauer (C) och Kay Wictorin 
(C) om att utreda inrättande av ett nytt idrottsmuseum i Malmö 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250512 Utred inrättandet av ett nytt idrottsmuseum i 
Malmö 

• Motion Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda inrättande av ett nytt 
idrottsmuseum i Malmö 

• Remissvar fritidsnämnden 
• Fritidsnämnden beslut 241218 § 150 
• Remissvar kulturnämnden 
• Beslut kulturnämnden 241216 §137 muntlig Reservation (M), (SD) och (C) 
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§ 134 Motion Anfal Mahdi (V) om ungdomsdialoggrupper 

STK-2024-1059 
 
Sammanfattning 
Anfal Mahdi (V) har inkommit med en motion om ungdomsdialoggrupper. Motionären 
framför att barn och unga har rätt att höras i frågor som rör dem samt att Malmö stad 
behöver arbeta för att öka ungas delaktighet och inkludering i stadens utveckling. 
Motionären menar att dialoggrupper mellan stadens politiker, ungdomar och andra aktörer 
i Malmö stad är ett aktivt sätt att ge ungdomar mer inflytande. Dialoggrupperna är även ett 
viktigt sätt för politiker att få en respons på hur unga uppfattar politik som berör dem. 
Motionären vill att kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda införandet av 
ungdomsdialoggrupper i olika områden av Malmö.  
 
I ärendets beredning har fritidsnämnden, grundskolenämnden och gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden getts möjlighet att yttra sig. Nämnderna instämmer i vikten av 
att barn och ungas röster blir hörda i beslut som rör dem. Nämnderna har redan pågående 
arbetsformer och strukturer för att uppnå detta samt ser inget behov av ytterligare parallella 
processer. Stadskontoret ser inte att specifika ungdomsdialoggrupper skulle få ett större 
genomslag än en utveckling av redan pågående processer och delaktighetsarbeten.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige anser Anfal Mahdi (V) motion om ungdomsdialoggrupper 
besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet. 

   

Beslutsgång 
Amani Loubani (S) och Stefana Hoti (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Anfal Mahdi (V) yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Marek Lakatos (V). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
anse motionen besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet mot bifall till 
motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Skans (V) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. 
 

Beslutet skickas till  
Anfal Mahdi (V) 
Fritidsnämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Stadskontoret, hållbarhetsavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §218 med reservation (V) Motion Anfal Mahdi (V) 

om ungdomsdialoggrupper 
• Förslag till beslut KSAU 250512 §254 Motion Anfal Mahdi (V) om 

ungdomsdialoggrupper 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250512 Motion Anfal Mahdi (V) om 

ungdomsdialoggrupper 
• Motion Anfal Mahdi (V) om ungdomsdialoggrupper 
• Remissvar fritidsnämnden 
• Fritidsnämnden beslut 241118 § 148 med reservation (V) 
• Remissvar grundskolenämnden 
• Grundskolenämnden beslut 241218 § 198 med muntlig reservation (V) 
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 241219 §204 
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§ 135 Motion Lisa Stolpe (V) om att ansluta Malmö stad till Skånetrafikens 
ungdomsbiljett 

STK-2024-1230 
 
Sammanfattning 
Lisa Stolpe (V) föreslår i en motion att uppdra åt berörda nämnder att ta fram förslag för 
hur alla ungdomar i Malmö stad i åldrarna 13–19 kan anslutas till Skånetrafikens 
ungdomsbiljett. 
 
Arbetsmarknads- och socialnämnden, fritidsnämnden, grundskolenämnden, gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden och tekniska nämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är 
att ett införande av en ungdomsbiljett skulle kunna ha en positiv inverkan på rörlighet, 
delaktighet, jämlikhet och skolnärvaro. Ungdomsbiljetter medför dock också betydande 
kostnadsökningar och finansieringen är oklar. Slutligen är bedömningen att det är svårt att 
motivera införande av en ungdomsbiljett i en stad av Malmös storlek. I Malmö är utbudet 
av aktiviteter för unga större och mer geografiskt närliggande än vad det är i de mindre 
kommuner som infört ungdomsbiljett. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Lisa Stolpe (V) om att ansluta Malmö stad 
till Skånetrafikens ungdomsbiljett. 

   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S) och Anna Ljunggren (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Lisa Stolpe (V) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Skans (V) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Lisa Stolpe (V) 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
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Fritidsnämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §219 med reservation (V) Motion Lisa Stolpe (V) om 

att ansluta Malmö stad till Skånetrafikens ungdomsbiljett 
• Förslag till beslut KSAU 250526 §299 Motion Lisa Stolpe (V) om att ansluta 

Malmö stad till Skånetrafikens ungdomsbiljett 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250526 Motion Lisa Stolpe (V) om att ansluta Malmö 

stad till Skånetrafikens ungdomsbiljett 
• Motion Lisa Stolpe (V) om att ansluta Malmö stad till Skånetrafikens 

ungdomsbiljett 
• Arbetsmarknads- och socialnämndens beslut 241219 § 372 med muntlig reservation 

(V) 
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden 
• Fritidsnämnden beslut 241218 § 149 med reservation (V) 
• Remissvar fritidsnämnden 
• Grundskolenämnden beslut 241218 § 194 reservation (V) 
• Remissvar grundskolenämnden 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 241219 §206 Reservation (V) 
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
• Tekniska nämnden beslut 241212 §270 Reservation (V) 
• Remissvar tekniska nämnden 
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen - ungdomsrådet 
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§ 136 Motion Magnus Olsson (SD), Michael Hård af Segerstad (SD) och 
Lisbeth Persson Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt 
Uddevallas husmanskostmodell 

STK-2024-1691 
 
Sammanfattning 
Magnus Olsson (SD), Michael Hård af Segerstad (SD) och Lisbeth Persson Ekström (SD) 
föreslår i en motion att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att i samråd 
med berörda nämnder ta fram ett förslag till fullmäktige på måltidspolicy för Malmö stad 
med utgångspunkt i den svenska husmanskosten. Motionärerna föreslår också att 
kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att föreslå revideringar i andra 
styrande dokument som motverkar den föreslagna måltidspolicyn. 
 
Funktionsstödsnämnden, förskolenämnden, grundskolenämnden, gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden, hälsa-, vård- och omsorgsnämnden och servicenämnden har 
yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att måltidsområdet redan är reglerat i riktning mot en 
varierad och näringsriktig kost inklusive svensk husmanskost. Vidare arbetar Malmö stad 
just nu gemensamt med nya måltidsriktlinjer och resultatet av detta arbete bör inväntas 
innan eventuella nya policybeslut fattas. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Magnus Olsson (SD), Michael Hård af 
Segerstad (SD och Lisbeth Persson Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt 
Uddevallas husmanskostmodell 

   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S) och Roko Kursar (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Michael Hård af Segerstad (SD) och Håkan Fäldt (M) yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även John Roslund (M). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Olin (SD) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 
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Beslutet skickas till  
Magnus Olsson (SD) 
Michael Hård af Segerstad (SD) 
Lisbeth Persson Ekström (SD) 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Servicenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §221 med reservation (SD) Motion Magnus Olsson 

(SD), Michael Hård af Segerstad (SD) och Lisbeth Persson Ekström (SD) om ny 
måltidspolicy enligt husmanskostmodell 

• Förslag till beslut KSAU 250512 §252 Motion Magnus Olsson (SD), Michael Hård 
af Segerstad (SD) och Lisbeth Persson Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt 
Uddevallas husmanskostmodell 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250512 Motion Magnus Olsson (SD), Michael Hård af 
Segerstad (SD) och Lisbeth Persson Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt 
Uddevallas husmanskostmodell 

• Motion Magnus Olsson (SD), Michael Hård af Segerstad (SD) och Lisbeth Persson 
Ekström (SD) om ny måltidspolicy enligt Uddevallas husmanskostmodell 

• Remissvar funktionsstödsnämnden 
• Funktionsstödsnämnden beslut 250324 § 27 muntlig Reservation (SD) och Särskilt 

yttrande (M+C) 
• Remissvar förskolenämnden 
• Förskolenämnden beslut 250326 § 41 muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar grundskolenämnden 
• Grundskolenämnden beslut 250326 § 48 muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 250328 § 44 muntlig Reservation 

(SD) och Reservation (M) 
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämndens beslut 250326 § 29 muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar servicenämnden 
• Servicenämndens beslut 250319 §34  Särskilt yttrande (V), reservation (SD) 
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§ 137 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och 
Michael Hård af Segerstad (SD) - Etablera fler uteförskolor i 
kommunal regi 

STK-2024-1710 
 
Sammanfattning 
Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) 
har inkommit med en motion som föreslår kommunfullmäktige att uppdra åt 
förskolenämnden att i samråd med berörda nämnder utreda var fler uteförskolor i 
kommunal regi kan etableras. 
 
Förskolenämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att uteavdelningar eller 
uteprofiler på befintliga förskolor, framförallt för de äldre barnen, är mer lämpligt än fler 
renodlade uteförskolor. 
 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson 
Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) om att utreda var fler 
uteförskolor i kommunal regi kan etableras. 

   

Beslutsgång 
Mohammed Yassin (MP) och Peter Johansson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 
Jacqueline Maly (SD) och Anders Olin (SD) yrkar bifall till motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Olin (SD) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Jacqueline Maly (SD) 
Lisbeth Persson Ekström (SD) 
Michael Hård af Segerstad (SD) 
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Förskolenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §222 med reservation (SD) Motion Jacqueline Maly 

(SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) - 
Etablera fler uteförskolor i kommunal regi 

• Förslag till beslut KSAU 250512 §264 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth 
Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) - Etablera fler 
uteförskolor i kommunal regi 

• G-Tjänsteskrivelse - KSAU 250512 Motion om att etablera fler uteförskolor i 
kommunal regi 

• Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af 
Segerstad (SD) - Etablera fler uteförskolor i kommunal regi 

• Förskolenämnden beslut 250326 § 42 muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar förskolenämnden 
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§ 138 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och 
Michael Hård af Segerstad (SD) - Utöka antalet förskolor som 
erbjuder nattomsorg 

STK-2024-1712 
 
Sammanfattning 
Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) 
föreslår i en motion att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att uppdra åt 
förskolenämnden att utreda förutsättningarna för att utöka antalet förskolor som erbjuder 
nattomsorg. 
 
Förskolenämnden har yttrat sig i ärendet. Ellstorps förskola, som idag erbjuder nattomsorg 
fyller idag ungefär en tredjedel av sina nattomsorgsplatser. 
 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår Jacqueline Malys (SD), Lisbeth Persson Ekströms 
(SD) och Michael Hård af Segerstads (SD) motion om att utöka antalet förskolor 
som erbjuder nattomsorg. 

   

Beslutsgång 
Mohammed Yassin (MP) och Peter Johansson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 
Jacqueline Maly (SD) yrkar att motionen ska anses besvarad med vad som redovisas i 
ärendet. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot att motionen ska anses besvarad med vad som anges i ärendet och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Olin (SD) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Jacqueline Maly (SD) 
Lisbeth Persson Ekström (SD) 
Michael Hård af Segerstad (SD) 
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Förskolenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 250604 §223 med reservation (SD) Motion Jacqueline Maly 

(SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) - Utöka 
antalet förskolor som erbjuder nattomsorg 

• Förslag till beslut KSAU 250512 §255 Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth 
Persson Ekström (SD) och Michael Hård af Segerstad (SD) - Utöka antalet 
förskolor som erbjuder nattomsorg 

• G-Tjänsteskrivelse - KSAU 250512 Motion om att utöka antalet förskolor som 
erbjuder nattomsorg 

• Motion Jacqueline Maly (SD), Lisbeth Persson Ekström (SD) och Michael Hård af 
Segerstad (SD) - Utöka antalet förskolor som erbjuder nattomsorg 

• Förskolenämnden beslut 250326 § 40 muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar förskolenämnden 
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§ 139 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2025-06-18 

STK-2025-857 
 
Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 22 maj 2025 har följande avsägelser kommit 
in: 
 

För politiska uppdrag 

• Josefin Anselmsson (M), ledamot i kommunfullmäktige, från och med den 1 
september 2025. 

• Josefin Anselmsson (M), ledamot tillika andra vice ordförande i 
funktionsstödsnämnden, från och med den 1 september 2025. 

• Josefin Anselmsson (M), suppleant i Parkeringsövervakning i Malmö AB, från 
och med den 1 september 2025. 

• Josefin Anselmsson (M), ersättare i Skånes Kommuner, från och med den 1 
september 2025. 

 

För nämndemannauppdrag 

• Emma Edström (nominerad av (MP)), entledigad från Malmö tingsrätt den 26 
maj 2025. 

• Dick Jillvert (nominerad av (M)), entledigad från Malmö tingsrätt den 4 juni 2025. 
 
Valberedningen föreslår vid sitt sammanträde den 16 juni 2025 att kommunfullmäktige 
väljer respektive nominerar: 

• Gal Teyar (M) till ersättare i servicenämnden till och med den 31 december 2026, 
efter Armina Gunic (M) som har avsagt sig uppdraget. 

• Leon Nawrot (nominerad av (L)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och med 
den 31 december 2027, efter Agnes Svenning Gerhardsson (nominerad av (L)) 
som entledigats från uppdraget av Malmö tingsrätt den 9 maj 2025. 

• Sara Svanlund (L) till ersättare i gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden till och 
med den 31 december 2026, efter Alicia Söderholm (L) som har avsagt sig 
uppdraget. 

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna för politiska uppdrag i enlighet med 
vad som redovisats i ärendet. 
  

2. Kommunfullmäktige godkänner val samt nomineringar till politiska uppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet. 
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3. Kommunfullmäktige godkänner nomineringar till nämndemannauppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet. 
  

4. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart. 

   

Beslutsgång 
Björn Gudmundsson (S) yrkar bifall till valberedningens förslag. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla valberedningens 
förslag. 
 
Protokollet för detta ärende läses upp och förklaras omedelbart justerat. 
 

Beslutet skickas till  
Länsstyrelsen Skåne 
Funktionsstödsnämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Servicenämnden 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
Skånes Kommuner 
Malmö tingsrätt 
Serviceförvaltningen, HR-service 
Förtroendemannaregistret 

Beslutsunderlag 
• Valberedningens förslag till beslut 250616 Valförslag och avsägelser 
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§ 140 Anmälan av inkomna skrivelser 
 
Anmälan av inkomna skrivelser till kommunfullmäktiges sammanträde den 18 juni 2025. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 
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§ 141 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 
kommunfullmäktiges prövning 

STK-2025-21 
 
Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 22 maj 2025 har det till kommunfullmäktige 
inkommit ärenden som ännu inte underställts kommunfullmäktiges prövning. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 
underställts kommunfullmäktiges prövning till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse KF 250618 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 

underställts kommunfullmäktiges prövning 
• Rapport över inkomna ärenden KF 2025-06-18 

 

57



 
 
 
 

 

§ 142 Inkomna interpellationer 
 
Sammanfattning 
Anfal Mahdi (V) har inkommit med en interpellation till Sara Wettergren (L) om att 
tillgodose elevens rätt till skolplats i resursskola. 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas. Den kommer att besvaras 
vid dagens sammanträde. 
 
Jacqueline Maly (SD) har inkommit med en interpellation till Sedat Arif (S) om 
socialtjänstens arbete med hedersvåld och förtryck och hantering av avvikelser. 
Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas. Den kommer att besvaras 
vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 

Beslutsunderlag 
• Interpellation från Anfal Mahdi (V) till Sara Wettergren (L) om att tillgodose 

elevens rätt till skolplats i resursskola 
• Interpellation från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om socialtjänstens arbete 

med hedersvåld och förtryck och hantering av avvikelser 
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§ 143 Interpellation från Anfal Mahdi (V) till Sara Wettergren (L) om att 
tillgodose elevens rätt till skolplats i resursskola 

STK-2025-953 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 142, medge Anfal Mahdi (V) att till 
grundskolenämndens ordförande Sara Wettergren (L)  få framställa en interpellation om att 
tillgodose elevens rätt till skolplats i resursskola. 
Sara Wettergren (L) besvarar interpellationen. 
Under interpellationsdebatten yttrar sig även Lisa Stolpe (V) och Anfal Mahdi (V). 
 

Beslutsunderlag 
• Interpellation från Anfal Mahdi (V) till Sara Wettergren (L) om att tillgodose 

elevens rätt till skolplats i resursskola 
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Bilaga 1 

 

Fråga till ansvarigt kommunalråd Anders Rubin (S) om 

felrekrytering av chefer 
 

 

Ofta hör vi ledande socialdemokrater i Malmö skryta om hur bra man är som arbetsgivare, men 

en granskning av Chefen i focus visar att Malmö stad även är sämst på att rekrytera rätt chefer 

och blir därför svenska mästare på att köpa ut chefer. Hela 34 stycken till en kostnad för oss 

skattebetalare på svindlande 12,5 miljoner kronor under åren 2023 till 2024. Stockholm som 

nästan är tre gånger större än Malmö köpte under motsvarande tid ut 28 stycken och Göteborg 

som är närmare dubbelt så stort som Malmö köpte ut 18 stycken chefer motsvarande period. Det 

är verkligen inte rimligt att våra skattemedel som är tänkta att gå till välfärdens kärna istället 

spenderas på att köpa ut felrekryterade chefer. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

– Vad avser du att göra för att framgent verka för att ha avsevärt större träffsäkerhet vid 

rekrytering av chefer, så att våra skattemedel kan användas till välfärdens kärna, istället för att 

köpa ut 34 chefer 2023–2024 till en kostnad av 12,5 miljoner kronor? 

 

 

Malmö 2025-05-22 

John Roslund (M) 

 



 

 

Bilaga 2 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Kommunstyrelsens 

ordförande, om kommunens ansvar utifrån lagstiftningen om 

kommunens brottsförebyggande arbete   
Sedan den 1 juli 2023 gäller en ny lagstiftning som tydliggör kommunernas ansvar för det 

brottsförebyggande arbetet. Enligt lagen ska varje kommun ta fram en lägesbild över 

brottsligheten och otryggheten i kommunen samt, baserat på denna, formulera en åtgärdsplan. 

Detta är ett grundläggande verktyg för att kunna arbeta strategiskt, långsiktigt med 

brottsförebyggande arbete.   

Nu har det gått 2 år sedan lagens ikraftträdande, och Malmö stad har fortfarande inte färdigställt 

någon officiell lägesbild samt åtgärdsplan. Jag har vid upprepade tillfällen fråga kommunstyrelsen 

ordförande i kommunfullmäktige och i dialog med både ansvariga tjänstepersoner från 

stadskontoret och representanter för Polismyndigheten, har lyft frågan om var arbetet står.  

Redan under 2023 fick Vänsterpartiet besked om att arbetet var påbörjat och att en färdig 

lägesbild kunde förväntas under eller kort efter det första kvartalet. Under 2024 upprepades 

samma besked, att arbetet fortfarande pågår. I möte med Polisen framkom att Malmö stad 

inrättat ett så kallat strategiskt råd för att leda arbetet, men att detta råd består uteslutande av 

tjänstepersoner, utan politisk representation eller insyn.  

Under hösten 2024 meddelade tjänstepersoner på stadskontoret att man beslutat att göra en 

fördjupad kartläggning – vilket försenade processen ytterligare. I maj 2025 meddelar ansvarig 

samordnare att endast orsaksanalyser inom två brottsområden genomförts, att 

tillgänglighetsanpassning och grafisk bearbetning återstår, och att lägesbilden möjligen kan vara 

färdig i september 2025. 

Det är uppenbart att Malmö stad har allvarliga brister i att följa lagen och ta sitt ansvar för det 

brottsförebyggande arbetet. Det är inte rimligt att en stad av Malmös storlek, med omfattande 

förebyggande och brottsförebyggandeutmaningar, ska klara detta arbete med enbart två 

samordnare och ett internt råd utan demokratisk förankring.  

Jag ställer därför följande fråga: 
Hur kommer du, som ansvarig kommunstyrelseordförande, att verka för att Malmö stad 

skyndsamt ska färdigställa en officiell lägesbild och åtgärdsplan i enlighet med lagen om 

kommunernas brottsförebyggande ansvar? 

 

Malmö 2025-06-12 
Marek Lakatos (V) 



 

 

Bilaga 3 

 

 

Fråga till Anders Rubin (S) I väntan på att dö 
 

Vi kan i dag läsa i tidningar om alltför många äldre som råkar illa ut både i hemtjänsten och på 

boenden. Bland annat Fridhemmet som vi alla kunnat läsa om i Sydsvenskan. Ibland kommer 

inte någon när de äldre larmar, de kan till exempel ligga på golvet i många timmar om ens någon 

dyker upp. Det missas med mediciner och även sexuella övertramp sker. Att bli duschad av 

någon okänd eller att bli duschad av olika personer varje gång är en fruktansvärt utsatt känsla. 

Detta får inte ske! Otryggheten är stor då det heller inte är ovanligt att de äldre blir bestulna. 

Vi Sverigedemokrater önskar starkt en mycket bättre vård med mycket mer trygghet och säkerhet 

för våra äldre än vad Malmö erbjuder i dag. Att som äldre inte ens känna sig säker när någon ska 

ge dem den vård de har rätt till är fruktansvärt beklämmande. 

 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

 

Hu kommer du att såsom ansvarig för Hälsa- vård och omsorg i Malmö verka för att 

stor bättring ska ske för vår stads äldre? 

 

 

Malmö 2025-05-21 

Lisbeth Persson Ekström (SD)   

 



   

 

Bilaga 4 

 

Fråga till ansvarigt kommunalråd Andreas Schönström (S) om 

informationskampanj rörande olaglig nedskräpning 
 

Sedan den 1 januari 2022 är det olagligt att skräpa ner och polisen kan direkt skriva ut en bot på 

800 kronor för den som slänger småskräp på marken.  

Sedan den 30 april 2022 är det även olagligt att använda plastkonfetti utomhus. Enligt en 

undersökning gjord av Novus känner endast 10 procent av de tillfrågade till att det är olagligt.  

Den 3 november 2022 biföll kommunfullmäktige min motion och uppdrog åt tekniska nämnden 

att ta fram en informationskampanj där det tydligt framgår att det är olagligt att skräpa ner och att 

det kan leda till böter.  

 

 

Med anledning av ovan vill jag därför fråga ansvarigt kommunalråd Andreas 

Schönström: 
 

- När avser du att verkställa det beslut som fattats av kommunfullmäktige?  

 

 

 

Malmö 2025-06-11 

Helena Grahn (M) 

 



 
   
 
Bilaga 5 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om det försämrade 

företagsklimatet i Malmö 
 

Malmö är en stad med stora möjligheter – en ung befolkning, ett strategiskt läge i 

Öresundsregionen och en närhet till universitet, forskning och internationella kontakter. Men 

dessa förutsättningar förpliktigar. Ett välfungerande lokalt företagsklimat är avgörande för att 

skapa jobb, finansiera välfärden och bygga ett tryggt Malmö med framtidstro. 

Trots detta fortsätter Malmö att prestera svagt i Svenskt Näringslivs årliga enkät om 

företagsklimatet. År 2024 placerades Malmö på plats 175 av landets 290 kommuner – en 

tillbakagång med ytterligare 8 placeringar jämfört med året innan. Det sammanfattade 

omdömet från stadens företagare för 2025 ligger på 3,13, som tangerar Malmös sämsta 

betyg sedan mätningarna infördes 

Bland de områden som får särskilt kritik återfinns politikers och tjänstepersoners attityder till 

företagande, servicenivån, kommunens förståelse för företagens villkor samt dialogen mellan 

näringslivet och beslutsfattarna. För många företagare i Malmö upplevs kommunen snarare 

som ett hinder än en möjliggörare. 

Den här negativa utvecklingen är inte bara ett misslyckande i en nationell jämförelse – den är 

ett direkt hot mot jobbskapandet, välfärden och Malmös långsiktiga attraktivitet som plats att 

etablera och driva företag på.  

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S): 

Vilka konkreta åtgärder planerar ni att genomföra för att förbättra företagsklimatet i 

staden? 

 

Malmö 2025-06-13 

Helena Nanne (M) 



  

Bilaga 6 

 

Särskilt yttrande 
 

Ärende 5. Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad  

Moderaterna och Centerpartiet vill särskilt uppmärksamma Funktionsstödsnämnden, som nu redovisar ett 

underskott på 18 miljoner kronor – samtidigt som kommunstyrelsen väljer att undanta nämnden från krav 

på resultatsansvar. 

Detta är en återkommande hantering där Funktionsstödsnämnden går med underskott, undantas från 

ekonomiska krav och tilldelas en justerad budgetram i efterhand. Denna praxis har nu upprepats flera år i 

rad och signalerar tydligt att det saknas ett fungerande politiskt ledarskap och tillräcklig styrning inom 

området. 

Ekonomiska tillskott och undantag kan i vissa fall vara motiverade, exempelvis vid oförutsedda händelser. 

Men när nämnden återkommande tilldelas mångmiljonbelopp och fortsätter ha en obalanserad budget, 

blir det tydligt att det politiska ledarskapet och styrningen av nämndens ekonomi inte fungerar. Ett 

långsiktigt hållbart ansvarstagande kräver att även Funktionsstödsnämnden omfattas av samma 

ekonomiska disciplin som övriga delar av kommunen. 

 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

Håkan Fäldt (M) 

 

  



Bilaga 7 

 

Särskilt yttrande 
 

5. Ekonomisk prognos 

Centerpartiet ser med viss oro på att Funktionsstödsnämnden än en gång prognostiserar ett 

underskott trots genomlysning och år av åtgärdsplanering.  

Den personliga assistansen är en insats som kompenseras med betydligt högre ersättning per 

timme än vad den timmen bör kosta att utföra. I schablonen för assistansersättning finns 

kompensation för löne- och lönebikostnader, administrationskostnader, utbildningsomkostnader, 

assistansomkostnader samt arbetsmiljöinsatser och personalomkostnader med mera. Poster som 

inte heller nyttjas till fullo inom kommunal utförarverksamhet. Förra året höjdes 

assistansersättningen med 3% samtidigt som löneökningen inom huvudöverenskommelsen 

(HÖK) låg på 3,3%. Ett ytterligare problem för malmöbor med personlig assistans är i vår 

mening att man använder anställningsformen HÖK då den enskilde i enlighet med LSS bör 

kunna få besluta om vem som ska få anställning samt om och vem som skall sluta. Möjligheten 

att besluta runt sin personal när man har de omfattande behov som genererar insatsen och 

således är beroende av människor som ska arbeta i ens hem ofta tillsammans i familjer är en 

väsentlig del för att leva som andra under goda levnadsvillkor och känna delaktighet och nyttja 

självbestämmande. Här är anställningsformerna under andra kollektivavtal betydligt mer 

främjande för den enskilde och dennes behov utan att personal på något sätt tenderar att drabbas 

negativt.  

Sedan lagstiftningen ändrades har även de grundläggande behoven blivit mer omfattande vilket 

också visar sig i ökningen av ärende enligt Socialförsäkringsbalken där staten är huvudfinansiär 

och kommunen enbart står för de första 20 timmarna. Samtidigt ser vi en minskning av antalet 

individer inom 9§2 LSS men utökat antal timmar. De timmar som blivit till grundläggande behov 

ska tidigare ha utförts inom ramen för andra personliga behov och borde därför inte utgöra fler 

antal timmar eller innebära högre kostnader om kommunen tidigare utfört hela beslutet. Att 

rätten och behoven ska tillgodoses är en självklarhet och den personliga assistansen är en 

frihetsreform men att prognoserna kan slå så fel är något Funktionsstödsnämnden behöver ta tag 

i på allvar. Kostnader kan man skylla på mångt och mycket men förutsättningen för en 

balanserad budget bör vara gynnsam, i en insats som till största del utförs av privata aktörer som 

inte har möjlighet att gå med underskott. 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

 

Anton Sauer (C) 



 
   
 

Bilaga  8 

 

Reservation 

 

Ärende 5. Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
 

I den ekonomiska prognosen ingår även förslaget om att etablera ett nytt allaktivitetshus i 
Kroksbäck-Holma. Moderaterna och Centerpartiet delar styrets bedömning av behovet och ser 
positivt på satsningen som en viktig mötesplats för området. 

Vi vill dock lyfta en viktig invändning rörande det nuvarande hyressystemet kopplat till 
allaktivitetshusen. I dag belastas grundskoleförvaltningen med hyreskostnader för lokaler som 
används av kulturförvaltningen, trots att det är kulturförvaltningen som ansvarar för och bedriver 
verksamheten. Eftersom kulturförvaltningen inte har några egna lokalkostnader, tas inte heller 
någon hyra ut av de föreningar som riktar sin verksamhet till vuxna. Det innebär i praktiken att 
vuxna får tillgång till aktiviteter – på grundskolebudgetens bekostnad. 

Detta är en orimlig modell. Verksamheten i allaktivitetshusen riktar sig till fler målgrupper än 
enbart grundskoleelever – exempelvis äldre ungdomar och vuxna – och då bör också 
kostnadsansvaret spegla detta. Vi anser att det är nödvändigt att se över modellen och införa en 
tydligare struktur för samordning och kompensation mellan förvaltningarna. Grundskolans 
resurser ska gå till undervisning – inte till att finansiera vuxenverksamhet i andra förvaltningars 
regi. 

 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

 

Håkan Fäldt (M)  



Bilaga 9 

 

Reservation 
 

STK-2025-59 Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
 

Ekonomisk prognos är årets första uppföljningsrapport. Den innehåller en prognos för Malmö 

stad vad gäller drift och investeringar samt hur detta påverkar kommunensekonomiska ställning. I 

rapporten redogörs också för nämndernas prognostiserade avvikelser i förhållande till 

kommunbidraget samt bolagens och kommunalförbundensprognoser och budgetavvikelser. 

Dessutom ingår ett bokslut för perioden januari-april för Malmö stad (ej sammanställda 

räkenskaper). Det prognostiserade resultatet för kommunen 2025 uppgår totalt till +548 mnkr. 

Resultatet efter balanskravsjustering uppgår enligt prognos till +514 mnkr vilket visar att 

kommunen förväntas uppfylla kravet på ekonomisk balans. Bolag och kommunalförbund visar 

överlag ett stabilt ekonomiskt utfall där de flesta bolag och kommunalförbund prognostiserar 

ettresultat i nivå med eller bättre än budget för helåret 2025. 

 

I kommunstyrelsens förslag till beslut finns även förslaget såsom följer; Kommunfullmäktige 

beslutar att ge kulturnämnden i uppdrag att starta ett nytt allaktivitetshus i 

Holma/Kroksbäcksområdet och utökar därför kulturnämndens kommunbidrag med 2,5 mnkr 

för år 2025 med finansiering ur det prognostiserade överskottet. Vi Sverigedemokrater ställer oss 

likt tidigare negativa till Allaktivitetshusen och yrkade under sammanträdet därför avslag på 

förslaget.  

 

Då vårt yrkande inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

 

Magnus Olsson   



   

Bilaga 10 

 

Reservation  
 

5. Ekonomisk prognos 2025 Malmö stad 
Vi vill ge alla Malmös barn en extra bra sommar! Det är fullt möjligt att skapa ett samhälle där 

barn och deras föräldrar ser fram emot lovet. Där picknick på stranden, glass i solen och en 

dagsutflykt inte är lyx – utan självklarheter. Politiken kan göra skillnad. Med rätt beslut, rätt 

investeringar och rätt prioriteringar kan vi ge fler barnfamiljer en sommar att minnas med glädje. 

Det är inte bara möjligt – det är vårt ansvar. 

Skenande matpriser, hyror som ökar i snabb takt och en hög arbetslöshet drabbar många hårt. Sju 

av tio kommuner som har högst arbetslöshet i landet ligger i Skåne. Malmö är den kommun i 

Sverige där allra flest människor lever i ekonomisk utsatthet samtidigt som arbetslösheten är den 

näst högsta i landet. Ett sommarlov med grillning på kvällarna eller ett besök på Tivoli i 

Köpenhamn är för många en avlägsen dröm idag. 

Malmö stads ekonomiska prognos för 2025 innebär att stadens ekonomi kommer att ge ett 

överskott på över en halv miljard. Det finns alltså utrymme för politiska reformer. Vänsterpartiet 

föreslog att arbetsmarknads- och socialnämnden att ska betala 1000 extra kr i försörjningsstöd till 

de hushåll med barn som erhåller försörjningsstöd under juli. 

När vårt förslag avslogs reserverar vi oss mot det. 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

Anders Skans, gruppledare 



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2025-06-18 

 
 

 

Voteringslista: § 126 
Ärende: Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka förändringar på 
energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö ska få rimliga och 
förutsägbara elpriser,  STK-2024-184 
 
Voteringslist(or) 
 
Bilaga 11 KF 250618 § 126 Voteringslista 1 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot Ja   
Farishta Sulaiman (M), Ledamot  Nej  
Magnus Olsson (SD), Ledamot  Nej  
Andréas Schönström (S), Ledamot Ja   
John Roslund (M), Ledamot  Nej  
Frida Trollmyr (S), Ledamot Ja   
Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot  Nej  
Carin Gustafsson (V), Ledamot Ja   
Anders Rubin (S), Ledamot Ja   
Roko Kursar (L), Ledamot Ja   
Josefin Anselmsson (M), Ledamot  Nej  
Carina Nilsson (S), Ordförande Ja   
Kay Lennart Wictorin (C), Ledamot Ja   
Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande  Nej  
Showan Shattak (V), Ledamot Ja   
Sofia Hedén (S), Ledamot Ja   
Tony Rahm (M), Ledamot  Nej  
Anders Pripp (SD), Ledamot  Nej  
Stefana Hoti (MP), Ledamot Ja   
Amani Loubani (S), Ledamot Ja   
Helena Nanne (M), Ledamot  Nej  
Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot  Nej  
Linda Eklund (L), Ledamot Ja   
Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot Ja   
Sadiye Altundal (V), Ledamot Ja   
Håkan Fäldt (M), Ledamot  Nej  
Jacqueline Maly (SD), Ledamot  Nej  
Anton Sauer (C), Ledamot Ja   
Anders Skans (V), Ledamot Ja   
Haqvin Svensson (M), Ledamot  Nej  
Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande Ja   
Surra Al Sakban (MP), Ledamot Ja   
Sanna Axelsson (S), Ledamot Ja   
Malin Ahlström (M), Ledamot  Nej  
Håkan Ask (SD), Ledamot  Nej  
Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot Ja   
Sara Wettergren (L), Ledamot Ja   



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2025-06-18 

 
 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Christina Wessling (S), Ledamot Ja   
Linda Obiedzinski (M), Ledamot  Nej  
Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot Ja   
Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot  Nej  
Jan Olsson (S), Ledamot Ja   
Helena Grahn (M), Ledamot  Nej  
Susanne Jönsson (S), Ledamot Ja   
Anders Andersson (V), Ledamot Ja   
Dündar Güngör (S), Ledamot Ja   
Anders Olin (SD), Ledamot  Nej  
Janne Grönholm (MP), Ledamot Ja   
Albin Schyllert (M), Ledamot  Nej  
Hanna Sandberg (S), Ersättare Ja   
Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare Ja   
Anders Nilsson (S), Ersättare Ja   
Marie Tanndal (S), Ersättare Ja   
Peter Johansson (S), Ersättare Ja   
Ingrid Gunnarson (M), Ersättare  Nej  
Jenny Bengtsson (SD), Ersättare  Nej  
Stefan Claesson (SD), Ersättare  Nej  
Marek Lakatos (V), Ersättare Ja   
Tobias Petersson (V), Ersättare Ja   
Kerstin Håkansson (V), Ersättare Ja   
Erik Hammarström (MP), Ersättare Ja   
Resultat 38 23 0 

 



Bilaga 12 

 

Reservation 
 

STK-2024-184 Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka förändringar 

på energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö ska få 

rimliga och förutsägbara elpriser 
 

I Malmö stads budget 2024 gavs kommunstyrelsen i uppdrag att, tillsammans med berörda 

nämnder, identifiera och föreslå vilka förändringar på energimarknaden som krävs för att de som 

bor och verkar i Malmö ska få rimliga och förutsägbara elpriser. Kommunstyrelsens arbetsutskott 

remitterade i januari 2025 slutrapporten ”Elmarknadsdesign och elpris – en utredning om rimliga 

och förutsägbara elpriser i Malmö” till tekniska nämnden, miljönämnden och servicenämnden. 

Inkomna synpunkter finns sammanfattat i en till ärendet tillhörande remissammanställning. 

 

Sverigedemokraterna yrkade bifall till Moderaternas tillägg kopplat till kärnkraft i Skåne.  

 

Vi yrkade även avslag på följande förslag från styret: 

• Marknaden för havsbaserad vindkraft behöver reformeras och Malmö stad kraftsamla 

kring befintliga havsbaserade vindkraftsprojekt i SE4. Särskilt bör Malmö stad verka för 

realiseringen av vindkraftsparken Sjollen, som hade kunnat möta cirka hälften av 

energibehovet i Malmö som geografiskt område. Ett omtag och kraftsamling också kring 

Skånes landbaseradevindkraftsproduktion är nödvändigt, samtidigt som arbetet med 

elproduktion och lagring inom Malmös geografiska område bör växla upp. 

• Kommunfullmäktige uppdrar åt berörda nämnder och Malmö Energi och Hållbarhet AB 

att inom ramen för Malmö stads energistrategi förbereda utbyggnad av sol- och vindkraft 

utifrån befintliga kartläggningar, samt identifiera områden där staden kan säkerställa 

rådighet överframtida energiinfrastruktur och -försörjning. 

 

Sverigedemokraterna är negativa till vindkraften, vi ser inte att det är lösningen på Malmös 

energiproblematik. Malmö är i behov av kärnkraften. 

 

Då yrkandena inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

 

Magnus Olsson   



 
   
 

Bilaga  13 

 

Reservation 

 

Ärende 8. Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka förändringar på 

energimarknaden som krävs för att de som bor och verkar i Malmö ska få 

rimliga och förutsägbara elpriser 

Moderaterna lade tre yrkanden på förändringar i yttrandet och i förslaget: 

1. Att stryka meningen: "Särskilt bör Malmö stad verka för realiseringen av vindkraftsparken Sjollen, 
som hade kunnat möta cirka hälften av energibehovet i Malmö som geografiskt område." 
 

2. Att lägga till: "Malmö stad ska erbjuda privata aktörer möjlighet att vara delaktiga i förändringen av 
energimarknaden och utbyggnaden av lokal energiproduktion." 
 

3. Att lägga till: "Malmö stad ska aktivt verka för etablering av kärnkraftsproduktion i Malmös 
närområde." 
 

Moderaterna är positiva till vindkraft och till att Malmö stad är delaktig i utbyggnaden av 
förnybar energi i vårt närområde. Däremot anser vi det orealistiskt att staden fortsatt driver 
projektet Sjollen, som vid upprepade tillfällen nekats tillstånd – både av Kävlinge kommun och 
Försvarsmakten. 

Att fortsätta lägga värdefulla resurser på ett projekt med så begränsade förutsättningar är inte ett 
ansvarsfullt användande av kommunens medel. Därför anser vi att hänvisningen till Sjollen bör 
tas bort ur yttrandet. Resurserna bör i stället omfördelas till andra vindkraftsprojekt med större 
chans att realiseras och bidra till omställningen. 

Energifrågan är viktig – både för kommuner och för invånare – särskilt i en tid av stora 
omställningar. Kommunens roll bör vara att skapa goda förutsättningar för energiproduktion, 
exempelvis genom planering, tillståndsprocesser och incitament. I de fall det är möjligt kan 
kommunen även bedriva viss egen produktion på sina fastigheter, exempelvis genom solceller. 

Däremot bör kommunen inte ägna sig åt storskalig energiproduktion. Det är inte en kommunal 
kärnuppgift. I stället bör privata aktörer vara en central del av energiomställningen – både genom 
investeringar, innovation och drift. 

Vi delar slutsatsen att dagens marknadsdesign i huvudsak fungerar, men ser samtidigt behovet av 
ökad lokal produktion för att påverka elpriserna för Malmöborna. Avgörande är dock att 
elprisområde 4 – som Skåne tillhör – får tillgång till ny, planerbar och fossilfri elproduktion. Här 
spelar kärnkraften en central roll. 



 
   
 
Energisystemet behöver stabil baskraft som inte är beroende av väder och vind. I dag är södra 
Sverige – särskilt Skåne – i hög utsträckning beroende av importerad el från andra delar av landet 
och från kontinenten, vilket bidrar till höga elpriser, kapacitetsbrist och sårbarhet. För att möta 
industrins behov, möjliggöra elektrifieringen av samhället och trygga hushållens elkostnader krävs 
en långsiktig lösning. Kärnkraften är den mest realistiska vägen för att tillföra tillräcklig, stabil och 
fossilfri el i stor skala. 

Som största stad i elprisområde 4 har Malmö ett särskilt ansvar att vara en aktiv part i den 
utvecklingen. Att staden tydligt markerar sitt stöd för etablering av ny kärnkraftsproduktion i 
närområdet – oavsett om det gäller storskaliga reaktorer eller små modulära reaktorer (SMR) – är 
avgörande för att den nationella energipolitiken ska kunna få fäste även i södra Sverige. Malmö 
bör därför verka för etablering av kärnkraft i sitt närområde.  

Med anledning av ovanstående reserverar vi oss till förmån för bifall till Moderaternas yrkanden 

 
 

Kommunfullmäktige 2025-06-18 

 

Håkan Fäldt (M)  

 



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2025-06-18 

 
 

 

Voteringslista: § 133 
Ärende: Motion Anton Sauer (C) och Kay Wictorin (C) om att utreda inrättande av ett 
nytt idrottsmuseum i Malmö,  STK-2024-892 
 
Voteringslist(or) 
 
Bilaga 14 KF 250618 § 133 Voteringslista 2 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot Ja   
Farishta Sulaiman (M), Ledamot  Nej  
Andréas Schönström (S), Ledamot Ja   
John Roslund (M), Ledamot  Nej  
Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot  Nej  
Anders Rubin (S), Ledamot Ja   
Roko Kursar (L), Ledamot Ja   
Josefin Anselmsson (M), Ledamot  Nej  
Carina Nilsson (S), Ordförande Ja   
Kay Lennart Wictorin (C), Ledamot  Nej  
Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande  Nej  
Showan Shattak (V), Ledamot  Nej  
Sofia Hedén (S), Ledamot Ja   
Tony Rahm (M), Ledamot  Nej  
Anders Pripp (SD), Ledamot  Nej  
Stefana Hoti (MP), Ledamot Ja   
Amani Loubani (S), Ledamot Ja   
Helena Nanne (M), Ledamot  Nej  
Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot  Nej  
Linda Eklund (L), Ledamot Ja   
Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot Ja   
Sadiye Altundal (V), Ledamot  Nej  
Håkan Fäldt (M), Ledamot  Nej  
Jacqueline Maly (SD), Ledamot  Nej  
Anton Sauer (C), Ledamot  Nej  
Anders Skans (V), Ledamot  Nej  
Haqvin Svensson (M), Ledamot  Nej  
Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande Ja   
Surra Al Sakban (MP), Ledamot Ja   
Sanna Axelsson (S), Ledamot Ja   
Malin Ahlström (M), Ledamot  Nej  
Håkan Ask (SD), Ledamot  Nej  
Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot Ja   
Sara Wettergren (L), Ledamot Ja   
Christina Wessling (S), Ledamot Ja   
Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot  Nej  
Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot  Nej  
Jan Olsson (S), Ledamot Ja   



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2025-06-18 

 
 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Helena Grahn (M), Ledamot  Nej  
Susanne Jönsson (S), Ledamot Ja   
Anders Andersson (V), Ledamot  Nej  
Dündar Güngör (S), Ledamot Ja   
Anders Olin (SD), Ledamot  Nej  
Janne Grönholm (MP), Ledamot Ja   
Albin Schyllert (M), Ledamot  Nej  
Hanna Sandberg (S), Ersättare Ja   
Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare Ja   
Anders Nilsson (S), Ersättare Ja   
Marie Tanndal (S), Ersättare Ja   
Peter Johansson (S), Ersättare Ja   
Amanda Johannesson (S), Ersättare Ja   
Ingrid Gunnarson (M), Ersättare  Nej  
Bo Mats Brogren (M), Ersättare  Nej  
Jenny Bengtsson (SD), Ersättare  Nej  
Stefan Claesson (SD), Ersättare  Nej  
Nichlas Holmgren Gellersten (SD), Ersättare  Nej  
Lisa Stolpe (V), Ersättare  Nej  
Marek Lakatos (V), Ersättare  Nej  
Birgitta Ehlin (V), Ersättare  Nej  
Kerstin Håkansson (V), Ersättare  Nej  
Erik Hammarström (MP), Ersättare Ja   
Resultat 27 34 0 
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